

《单词百科:cryptography是什么意思?cryptography怎么发音?cryptography的解释和用法》

英语单词cryptography是什么意思?cryptography怎么读?cryptography怎么发音?简答网为您整理了cryptography的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



cryptography怎么读

cryptography的读音:[kr p t r fi]

cryptography的意思

1、n.密码使用法，密码系统，密码术；

cryptography的近义词

1、coding n.译码；

2、shorthand n.速记;速记法;简略的表达方式;

3、steganography [计] 速记式加密;

cryptography的双语例句

1、In cryptography , a cipher produced by a composition of a number of substitution and transposition ciphers.

密码学中, 由替代密码和置换密码结合使用而构成的一种密码.

2、Signing Cryptography information in preparation to publishing it in the Directory Service.

签署加密信息以便在“目录服务”上发布.

3、The scheme perfectly integrates digital signature scheme with public key cryptography system.

该方案是数字签名与公钥密码体制的有机集成.

4、Elliptic Curve Cryptography (ECC) standard complete source code, has been tested.

椭圆曲线加密 (ECC) 的标准完整的源代码, 已经过测试.

5、Hamming weight analysis of bits is used in several disciplines including theory, coding theory, and cryptography.

汉明重量分析在包括信息论、编码理论、密码学等领域都有应用.

6、Describes how to map an object identifier to a cryptography algorithm.

说明如何对应物件识别项至密码编译演算法.

7、In cryptography, we also need to discuss modular logarithm.

在密码学中, 我们也需要讨论模对数.

8、Randomness test plays an important role in applied cryptography.

随机性检测在密码学中发挥着关键的作用.

9、The other branch is quantum cryptography , which promises unbreakable codes for

messages.

另一个分支叫做量子密码学, 可以确保信息密码无法破解.

10、Trojan horse attacking strategy on quantum cryptography is investigated.

研究了特洛伊木马对量子密码算法的攻击.

11、Cryptography is the foundation of supporting authentication, integrity and confidentiality.

而密码学是支持认证、完整性和机密性机制的基础.

12、In cryptography, the result of securing a block of data by applying a cryptographic function.

利用加密函数对数据块加密的结果.

13、In this paper , randomness evaluation of cryptography and block cipher is selected as a research instance.

检测评估是研究密码算法安全性的重要手段.

14、Describes how to map an algorithm name to a cryptography class.

描述如何将算法名称映射到加密类.

15、Secret information is retrieved according to the characteristic matrix and cryptography obtained by fingerprint matching.

解码时,根据指纹匹配后得到的特征矩阵和密文,对秘密信息进行恢复.

16、The advanced encryption standard (AES) algorithm has been standardized in cryptography all over the world.

先进 加解密 演算法已成为全世界密码学公认的标准.

17、Utilizing elementary algorithm of DES and RSA in cryptography, three material schemes are designed and compared.

利用密码学中基本的对称密码体制DES算法和非对称密码体制RSA算法,设计出了三种具体的方案,并对比了它们的特点.

18、Media Safe uses advanced cryptography Methods: To protect your media files.

媒体安全使用了先进的加密方法来保护您的媒体文件.

以上是简答网为您整理的cryptography怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于cryptography的用法、cryptography的释义、cryptography的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/cryptography>

